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‘D
e Stichting tot Bevorde-
ring der Notariële 
Wetenschap moet  
in je genen zitten als 

(kandidaat-)notaris. Vroeger was dat 
ook echt het geval. Iedere (kandidaat-)-
notaris betaalde mee om ervoor te 
zorgen dat de stichting de reputatie 
van het notariaat en de wetenschap  
in stand kon houden. Tegenwoordig 
vinden niet alle collega’s het meer 
belangrijk om een bijdrage te leveren. 
Het aantal donateurs – vooral buiten 
Amsterdam – gaat dan ook in rap 
tempo naar beneden. Jammer. Ik ben 
zelf al ongeveer twintig jaar lid van 
het bestuur en zie het ook echt als 
mijn bijdrage aan de ontwikkeling 
van het notariaat als geheel.’

‘De terugloop van het aantal donateurs 
is topprioriteit van het bestuur op dit 
moment. We zijn bezig het notariaat  
te enthousiasmeren. En kijken dan ook 
goed naar de cursussen die wij geven. 
Die zijn alleen bedoeld voor onze 
donateurs. Je moet toch een bepaalde 
verbondenheid hebben met de 
stichting. Zo houden wij dit jaar een 
wetenschappelijk symposium over het 
nieuwe huwelijksgoederenregime, 
maar hebben wij eerder ook aandacht 
besteed aan pensioenen, de flex-bv, 
onroerendgoedrecht en fiscaliteit. 
Ook hebben wij een Wwft-wandeling 
[Wet ter voorkoming van witwassen 
en financieren van terrorisme – red.] 
georganiseerd. Uiteindelijk zijn wij 
niet de enige die cursussen organi-
seren, dus we moeten ons proberen  
te onderscheiden. En dat is moeilijk.’

Er zijn verschillende (notarieel-)juridische commissies en samenwerkings-
verbanden waar (kandidaat-)notarissen in deelnemen. In Notariaat Magazine 
vertellen ze hierover.

In je genen

‘Wat we als stichting ook oppakken, 
zijn onderzoeken, zoals die naar het 
notariaat in de Tweede Wereldoorlog 
door Raymund Schütz. Hij kwam bij 
ons omdat in eerste instantie niemand 
hem wou ondersteunen. Wij zagen het 
belang van zijn onderzoek en het boek 
Kille Mist wel in en hebben hem finan-
cieel ondersteund. Je kunt dat niet 
laten liggen. Dit soort zaken pakken 
wij op voor de hele beroepsgroep, niet 
alleen voor onze donateurs. Iedere 
(kandidaat-)notaris heeft er baat bij.’

‘Het bestuur van de stichting bestaat 
uit vijf personen. Wij zorgen voor het 
reilen en zeilen. Daar worden wij bij 
geholpen door Daan Meijer, conser-
vator en directeur van de stichting. 
Ook hebben wij studentassistenten 
die bijspringen. Studenten komen bij 
ons ook om te studeren. Wij hebben 
een uitgebreide bibliotheek waar zij 
terechtkunnen. Daarnaast hebben wij 
een uitgebreide notariële kunstcol-
lectie en worden er notariële bijeen-
komsten gehouden. Als bestuur komen 
wij ongeveer acht keer per jaar samen. 
Ik ben daarnaast ook nog een van de 
docenten. Dat is best een aanslag op  
je tijd. Maar ik zie dit als iets dat ik 
moet doen. Het is wel voornamelijk  
de wetenschappelijke kant die mij 
interesseert. Dit komt doordat ik veel 
schrijf en lesgeef. Dat is toch een 
beetje een hobby van mij. Twee keer 
per jaar vergaderen wij met de raad van 
toezicht, die bestaat uit hoogleraren op 
notarieel gebied. Zij zijn altijd allemaal 
van de partij. Dit laat zien dat de 
wetenschappelijke wereld de stichting 
erkent. Nu de notarissen nog.’ 
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Wessel Bosse (57), notaris
Stichting tot Bevordering der Notariële Wetenschap

notaris en meer
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